
EKTAΚTΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 21-10-2016 

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας, 

Αλέξανδρος Κοκκόλης, Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας,  

Απόντες: Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας, Παναγιώτα Χαλιάζη 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. Σχολή αναρρίχησης μέσου επιπέδου 

2. Αγώνας Roller-Ski 

3. Οικονομικά 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

 

Θέμα 1ο: Σχολή αναρρίχησης μέσου επιπέδου 

Ο κ. Αλεξάνδρου λαμβάνει τον λόγο και λέει ότι η έναρξη της σχολής επείγει. 

Ο κ. Κοκκόλης ρωτά αν συνήλθε η ΤΕΟ και αν υπάρχει κοστολόγηση της σχολής. 

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι η ΤΕΟ δεν συνήλθε και ότι η συμμετοχή στη σζολή έχει κοστολογηθεί 

στα 320€ κατ’ άτομο. 

Ο κ. Καψούδας λέει ότι το ΔΣ έιναι ανώτερο όργανο από την ΤΕΟ και δεν είναι απαραίτητη 

προηγούμενη απόφασή της. Επίσης, δεν θα πρέπει να μας ενδιαφέρει το υλικό κέρδος από 

τη σχολή, αλλά το κύρος και η δράση που θα αντλήσει ο σύλλογος 

Η διεξαγωγή της σχολής αναρρίχησης μέσου επιπέδου εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 2ο: Αγώνας Roller Ski 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει το συμβούλιο ότι ο Δήμος Θεσσαλονίκης αρνείται να συναινέσει 

στο κλείσιμο της Λεωφόρου Νίκης. Εξετάστηκαν οι εναλλακτικές λύσεις τις Νέας Παραλίας 

και του χώρου της ΔΕΘ. Και οι δύο κρίνονται ακατάλληλες. 

Αποφασίζεται ομόφωνα η ματαίωση του αγώνα.  

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει να σταλεί στην ΕΟΧΑ η παρακάτω επιστολή: 

«Το ΔΣ του ΕΟΣ Θεσσαλονίκης στην έκτακτη συνεδρίαση της 21ης/10/2016 με 2ο θέμα της 

Ημερήσιας Διάταξης “Αγώνας Roller Ski” που επρόκειτο να πραγματοποιηθεί στις 

06/11/2016 αποφάσισε ομόφωνα τη ματαίωση του αγώνα ματά την αρνητική απόφαση του 

Δήμου Θεσσαλονίκης να επιτρέψει το κλείσιμο της παραλιακής Λεωφόρου Νίκης για 3 ώρες, 

ήτοι από 09:00 έως 12:00». 

Εγκρίνεται ομόφωνα το κείμενο της επιστολής. 

 



Θέμα 3ο: Οικονομικά 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το διοικητικό συμβούλιο ότι θα πρέπει να συνταχθεί άμεσα 

Προϋπολογισμός για το έτος 2017. Η σύνταξη προϋπολογισμού είναι απαραίτητη ώστε ο 

σύλλογος να λάβει την ειδική αθλητική αναγνώριση από τη ΓΓΑ. 

Ο κ. Καψούδας προτείνει τη σύσταση μία επιτροπής η οποία θα αρχίσει να εργάζεται άμεσα. 

Προτείνει ως μέλος της επιτροπής τη γραμματέα κ. Μαρία Μεκκέ. 

Ο κ. Κοκκόλης θεωρεί ότι η κ. Μεκκέ δεν θα πρέπει να εμπλακεί στην επιτροπή, ως εκ της 

θέσεώς της. 

Ο κ. Κόντρας προτείνει τον κ. Δημήτρη Μπακατσέλο. 

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει τον εαυτό του και τον κ. Καψούδα. 

Εγκρίνεται ομόφωνα επιτροπή προϋπολογισμού που θα αποτελείται από τους κκ 

Καψούδα, Κοκκόλη και Μπακατσέλο. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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